
 

Aanvullende Schriftelijke vragen cf. art. 32 van het Reglement van Orde 

06-03-2025 

Betreft: Hoe krijgen we de ambulance op tijd? 

Recentelijk heeft de PvdA Rotterdam het zorgelijke nieuws gelezen dat bijna één op de drie 

ambulances te laat komen in onder andere Hoek van Holland. Onze bewoners verdienen 

zorg die op tijd is en dat ambulances zo vaak te laat komen is nooit acceptabel voor 

bewoners die mogelijke in levensgevaar lopen. Er zijn hier al schriftelijke vragen over 

gesteld maar wij zouden graag hierop aanvullende vragen willen stellen over de 

samenwerking met andere gemeenten en regio's.1 Daarom de volgende aanvullende vragen 

aan het college: 

1. Kan de gemeente Rotterdam bevestigen of er momenteel samenwerking plaatsvindt 
met de regio Haaglanden of andere omliggende regio’s om de ambulancezorg in Hoek 
van Holland te verbeteren? 

2. Op welke manier wordt er samengewerkt met de Regionale Ambulancevoorziening 

of de Veiligheidsregio Haaglanden om de responstijden in de betrokken gebieden te 

optimaliseren? 

3. Hoe vaak vindt er overleg plaats tussen de gemeente Rotterdam en omliggende 
gemeenten (zoals Westland) om gezamenlijke verbetermaatregelen te treffen voor de 
ambulancezorg? 

4. Wat zijn de concrete resultaten van deze samenwerkingen tot nu toe, en zijn er 

plannen voor intensivering van deze samenwerking om de responstijden te 

verbeteren? 

 
Ik kijk uit naar uw beantwoording. 

Met vriendelijke groet, 

 

   

Dennis Tak 
PvdA Rotterdam 

   

 

 

 
1 https://gemeenteraad.rotterdam.nl/Reports/Document/bed65777-0232-4997-8686-
046164dbc47d?documentId=c218040f-040f-446e-925d-15cf465fa17e 
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